
Fyresdal kommune

Møteprotokoll

Utval: Formannskap
Møtestad: Hamaren, Næringshagen
Dato: 13.11.2018
Tid: 08:30 – 14:00

Fylgjande medlemmer møtte:
Namn Funksjon Representerer
Erik Skjervagen Ordførar AP
Olav Gisle Noraberg Varaordførar AP
Kjell Sverre Thoresen Medlem SP
Tone Irgens Veum Medlem SP
Anne Serine Nærum Medlem AP

Fylgjande medlemmer møtte ikkje:
Namn Funksjon Representerer

Fylgjande varamedlemmer møtte:
Namn Møtte for Representerer

Fylgjande frå administrasjonen møtte:
Namn Stilling
Ketil O. Kiland rådmann
Kjersti Bergland utvalssekretær

Saker til handsaming:(sak nr./år, f.o.m. – t.o.m.)
50/18 – 51/18

Merknader til møteboka:

Godkjenning av protokoll:   

________________
Erik Skjervagen
ordførar Fellestenesta

utvalssekretær

Rådmannen si godkjenning, jfr. sakshandsamingsrutiner pkt. 12.0:

Ketil O. Kiland
rådmann



Saksliste

Utvals-
saksnr

Innhald

PS 50/18 Referatsaker
PS 51/18    Økonomiplan 2019 - 2022 og årsbudsjett 2019 – 

blir lagt fram i møtet

Fyresdal 7. november 2018

Erik Skjervagen
ordførar Fellestenesta

utvalssekretær

http://3-asp-eph02/ephorteFyr/shared/aspx/default/details.aspx?f=ViewUB%20(MO)&UB_ID=13755


PS 50/18 Referatsaker

RS 22/18 Orientering frå administrasjonen

RS 23/18 Økonomigjennomgang

RS 24/18 Utkast til møteplan 2019

I møtet:
 I samband med vilkårsrevisjonen på Finndøla ynskjer AVB og redusere på 

minstevassføringa i vassdrag, noko som vil gje dei meirinntekter i form av auka 
produksjon. Skal vi gå i forhandlingar med AVB om kompensasjon for dei ulempene 
reduksjonen vil medføre i, mindre vatn i Dalåi og kaldare temperatur på badevatn.
Formannskapet ynskjer ikkje å godta ein reduksjon i minstevassføringa men halde den 
på dagens nivå.

 Politiet har framleis ikkje skrive under på samarbeidsavtala som kommunestyret 
godkjente i vår. Det har også kome fram at dei heller ikkje ynskjer å leige kontor i 
Fyresdal. Det opplevast som å ha ein dårleg kommunikasjon med politiet då dei heller 
ikkje svarar på henvendelsar.

 Styremedlem i omstillingsstyret frå landbruksnæringa har vore leiar i Bondelaget. Der 
har det nå vore nyval og valt ny leiar. Er det då naturleg å bytte ut styremedlemet også?
Formannskapet vil ikkje sei noko om dette, spørsmålet må svarast på av 
landbruksnæringa sjølv då det er dei som har valt representanten.

 Timesats for ekstrapersonell bruka av brannvesenet i samband med skogbrannar i 
sommar vert likt som for skogbrannreserven.



PS 51/18 Økonomiplan 2019 - 2022 og årsbudsjett 2019

Innstilling frå formannskapet:   
Økonomiplan 2019 – 2022 og årsbudsjett 2019 for Fyresdal kommune vert vedteke slik det ligg 
føre.
Nettorammer for kvar avdeling vert som fylgjer:

Fellestenester 16 565 000
Helse og omsorg 17 985 000
Pleie og omsorg 15 414 000
Kjøkken og vaskeri 3 392 000
Skule og kultur 27 554 000
Barnehage 7 504 000
Plan og teknikk 13 291 000
Rådmannen sitt ansvar 7 960 000
Finans -109 665 000

Sjølvkostområder:
Det skal vere 100% kostnadsdekning innanfor områda vatn, kloakk, slam, renovasjon og feiing.


